
PROTOKÓŁ Nr IV/15

z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu
30 stycznia 2015 roku 

o godzinie 9.00   w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie
===================================================================

W sesji uczestniczyli:
 Radni  Rady Miejskiej w Bojanowie,
 Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, radca prawny (pan Piotr Dubicki),
 radni powiatowi: (Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek),
 sołtysi wsi,
 pracownicy Urzędu Miejskiego,
 kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
 zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
 przedstawiciel lokalnych mediów,
 pan Łukasz Kuśnierek przedstawiciel Izby Rolniczej.
 pan Robert Lewusz przedstawiciel Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego.

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Jarosław Bartkowiak
po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 15 radnych, co
stanowi  quorum,  więc  jest  ona  władna  obradować  i  podejmować  prawomocne  uchwały.  Lista
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Przewodniczący obrad powitał przybyłych i zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach
porządku obrad są propozycje zmian.
Z wnioskiem wystąpił Burmistrz Bojanowa o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/214/13 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2013
roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bojanowo.
Pan Burmistrz zawnioskował również o wprowadzenie zmian merytorycznych w porządku obrad tj.
zamiany  punktów  7  i  8  –  pod  głosowanie  zostaną  poddane  w  pierwszej  kolejności  uchwały
porządkowe, później dotyczące budżetu na rok 2015.
W związku z powyższym przewodniczący obrad pan Jarosław Bartkowiak poddał pod głosowanie
wniosek złożony przez pana Burmistrza Macieja Dubiela.
Za zmianami w porządku obrad opowiedzieli się wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”. 
W  związku  z  powyższym  porządek  IV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  przedstawia  się
następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu  Nr III/14 z sesji, która odbyła się w dniu 23 grudnia 2014 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych

zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok,
2) Przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady na 2015 rok,
3) Wyrażenia zgody na wynajem lokalu w budynku znajdującego się w Bojanowie przy

ulicy Lipowej 2b,
4) Ustalenia trybu i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół

i  innych  form  wychowania  przedszkolnego  zakładanych  i  prowadzonych  na  terenie



Gminy  Bojanowo  przez  podmioty  inne  niż  jednostki  samorządu  terytorialnego  i
właściwych ministrów oraz i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

1. Podjęcie uchwał w sprawie budżetu Gminy Bojanowo na 2015 rok.
1) Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na 2015 rok,
2) Uchwały budżetowej na 2015 rok.

1. Podjęcie uchwały w sprawie:
1) w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXIV/214/13 Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia 28
stycznia 2013 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy
Bojanowo.

     10) Odpowiedzi na zapytania radnych.
     11) Wolne głosy i wnioski.
     12) Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu  Nr III/14 ze sesji, która odbyła się w dniu 23 grudnia 2014 roku

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 23 grudnia  2014 roku nie
wniesiono  uwag  pisemnych  i  ustnych  przewodniczący  obradom  –  pan  Jarosław  Bartkowiak
zaproponował  aby  powyższego  protokołu  nie   odczytywać.  Za  propozycją  przewodniczącego
Bartkowiaka opowiedzieli się wszyscy obecni na sesji radni – 15 „za”.
W związku z powyższym protokół Nr III/14 z  sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się
w dniu 23 grudnia 2014 roku  przyjęto bez odczytywania.

Zaproszony  na  sesję  pan  Robert  Lewusz  przedstawił  informację  dotycząca  odbioru
odpadówna terenie Gminy Bojanowo, za które odpowiedzialny jest Komunalny  Związek Gmin
Regionu Leszczyńskiego,  który  On reprezentuje.   Informacja  ma  na  celu  uzasadnić  i  wyjaśnić
wątpliwości kontrowersyjnego  projektu uchwały dotyczącego  zmiany Uchwały Nr XXIV/214/13
Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  28  stycznia  2013  roku  w  sprawie  regulaminu  utrzymania
czystości i porządku na terenie gminy Bojanowo.

Projekt uchwały był omawiany pod koniec VI kadencji samorządu, jednakże Wysoka Rada
powyższej  uchwały nie  podjęła.  W związku z  powyższym zaistniała  konieczność  dodatkowych
wyjaśnień w tej sprawie.
Obecny  na  sesji  pan  Robert  Lewusz  przedstawiciel  Komunalnego  Związku  Gmin  Regionu
Leszczyńskiego, który zrzesza 18 gmin obsługuje 20 osób personelu urzędniczego.
Do tej pory złożonych zostało około 51.000 deklaracji na wywóz nieczystości. 
W  roku  2014  zutylizowano  w  Trzebanii  64.000  ton  odpadów.  Dużą  role  odgrywa  również
selektywna  zbiórka  odpadów – szkło,  plastik,  papier.  Średnio  na mieszkańca  przypada  300 kg
odpadów na rok; 28 kg na miesiąc. 
Wydatki pochłaniają ponad 61 % dochodu Związku, są to koszty związane ze zbiórką odpadów. W
wydatkach mieszczą się również koszty związane z edukacją ekologiczną. 
Na dzień  dzisiejszy przeprowadzane  są kontrole  osób,  które  nie  złożyły  deklaracji.  W obecnej
chwili prowadzonych jest 127 postępowań w tym zakresie. 
W  Regulaminie  określającym  odbiór  odpadów  nastąpiły  pewne  zmiany.  Zmniejszono  normę
pojemnika z 10 litrów do 7 litrów. Zostały sprecyzowane godziny i dni odbioru odpadów.
Pan Robert Lewusz wyjaśnił,  iż odpady są odbierane raz w tygodniu. Tak będzie funkcjonować
umowa podpisana do 2016 roku.  
Głos  zabrał  obecny  na  sesji  pan  Tadeusz  Polc  kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i
Mieszkaniowej. Wyjaśnił, iż złożoną wcześniej deklarcję można poprawić w każej chwili.

Radny Maciej Jagodziński zainteresował się wyliczeniami zawartymi w określaniu stawek
za odpady. Zdaniem radnego jest to niesprawiedliwe. Niektóre osoby płacą podwójnie ponieważ



szkoła, przedszkole musi wykazać w deklaracji ucznia, tak samo zakład pracy, czy instytucja w
której  dana  osoba  przebywa.  Jako  domownik  zameldowany  pod  danym  adresem  też  jest
zobowiązany do wykazania siebie w deklaracji. Czy można te koszty obniżyć?
Pan Robert Lewusz wyjaśnił,  iż sporządzenie wyliczeń nie było proste. Kierowano się wieloma
kryteriami, korzystano z doświadczeń aby stworzyć jak najbardziej sprawiedliwą wycenę usług.

Radny Tomasz Woźniczka stwierdził, iż uchwała musi zostać doprecyzowana gdyż na dzień
dzisiejszy zawiera wiele niejasności.

Przewodniczący  Rady  Jarosław  Bartkowiak  stwierdził,  iż  127  wezwań  w  zakresie
nieuiszczania  wpłat  to  bardzo  mało.  Deklaracje  powinny  być  porównywane  z  listami
meldunkowymi.
Pan  Robert  Lewusz  wyjaśnił,  iż  system  ściągalności  jest  modyfikowany  i  uszczelniany.
Wystąpiliśmy  do  gmin  o  listy  osób  zameldowanych  na  danym  terenie;  nie  jesteśmy  w  stanie
sprawdzić wszystkich nieruchomości, odbywają się kontrole.
Sołtys  Wydartowa  I  pani  Wieńczysława  Barteczka  poinformowała,  iż  jest  wiele  osób,  które
wynajmują mieszkania osobom nie meldując ich, jak w takim razie przebiega taka kontrola.
Pan  Lewusz  wyjaśnił,  iż  w  razie  sygnału  w  takiej  sprawie  przeprowadzany  jest  wywiad
środowiskowy.
Drugie pytanie dotyczyło „Karty Dużej Rodziny” , czy z tego tytułu są ulgi. 
Przedstawiciel Związku wyjaśnił, iz działa to „w jakiejś części”.

Sołtys Pakówki pan Edward Gurdak zapytał o wynik  finansowy jakim zamknął KZGRL rok
2014. 
Pan Lewusz – 30.597.000,- na in plus 1.400.000,-.
Pan Gurdak zapytał na jaki cel będzie przeznaczony wypracowany zysk. 
Pan Lewusz wyjaśnił, iż jest wiele potrzeb dlatego nie odpowie dziś precyzyjnie na to pytanie.
Radny Maciej Jagodziński zapytał czy zmian w Regulaminie nie można wprowadzić np. aneksem ?
Pan  Lewusz  wyjaśnił,  iż  musiałyby  to  zrobić  wszystkie  Gminy,  natomiast  uchwała  ujednolica
dokumenty i daje obraz całości. 
Radny Zygmunt Maćkowiak zaproponował, aby jeszcze raz przedyskutować powyższy projekt na
Komisjach Stałych.
Radny Maciej Jagodziński uważa skoro 16 gmin należących do Związku uchwałę podjęło to nie
mamy wyjścia i nie możemy się wyłamywać.
Przewodniczący Rady Jarosław Bartkowiak zapytał czy osoba, która pracuje w domu płaci tylko
raz? Inni płacą i w pracy i w domu to też należy uregulować.
Poruszono również wywóz śmieci z cmentarza.
Pan  Robert  Lewusz  wyjaśnił,  iż  jest  to  specyficzna  sytuacja,  muszą  zostać  wywiezione  do
Trzebanii, leży to w gestii zarządcy.
Więcej  pytań  nie  było.  Dyskusję  zamknięto.  Do  godz.  10.40  Przewodniczący  Rady  zarządził
przerwę.

Do pkt. 4 Zapytania radnych:

Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał o:
1) dofinansowanie do wymiany dachów eternitowych.
2) uzupełnienie koszy na śmieci na ulicy Dworcowej i Sportowej,

Burmistrz  udzielił  wyjaśnienia  w kwestii  wymiany eternitu.  Projekt  jest  realizowany zgodnie z
obowiązującą ustawą. Osoby zainteresowane tematem  uzyskują informacje w powyższym zakresie
w referacie Budownictwa.

Burmistrz wyjaśnił również, iż kosze będą sukcesywnie uzupełniane.

Sołtys Pakówki pan Edward Gurdak, zapytał o Ogrody działkowe na ulicy 



17 Stycznia, jakie są związane z tym terenem plany.
Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel wyjaśnił, iż jest umówiony na spotkanie robocze 
z przedstawicielem ogródków działkowych. O wszelkich zmianach i decyzjach Państwo radni będą
na bieżąco informowani.

Drugie pytanie sołtysa Gurdaka dotyczyło posiadanych przez Gminę działek.
Burmistrz wyjaśnił, iż w obecnej chwili nie posiadamy tego typu terenów na sprzedaż.

Do  pkt.  5  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  o  działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady przedstawił reprezentację Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym.
Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych
zarządzeniach

Burmistrz  Bojanowa  pan  Maciej  Dubiel  przedstawił  zarządzenia  jakie  wydał  w  okresie
międzysesyjnym  tj.  od  dnia  23  grudnia  2014  roku.  Uczestnicy  sesji  zostali  zapoznani  z
reprezentacja Gminy Bojanowo z okresie międzysesyjnym tj. od dnia 23 grudnia 2014 roku.
Pytań nie było. Pisemna informacja pisemna stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 
27 stycznia 2015 roku. Pytań nie było. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny
radny: Maciej Jagodziński). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie Nr IV/11/15 Rady Miejskiej w
Bojanowie z dnia 30 stycznia 2015 roku w sprawie planu pracy Komisji  Rewizyjnej na 2015 rok
została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
2) Przyjęcia planów pracy Komisji Stałych Rady na 2015 rok,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 27 stycznia 2015
roku. Pytań nie było.  Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”  (nieobecny radny: Maciej
Jagodziński). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie Nr IV/12/15 Rady Miejskiej 
w Bojanowie z dnia 30 stycznia 2015 roku w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady  2015
rok została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:
3) Wyrażenia zgody na wynajem lokalu w budynku znajdującego się 

w Bojanowie przy ulicy Lipowej 2b,

Projekt omówiony został na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie w
dniu  27  stycznia  2015  roku.  Pytań  nie  było.  Projekt  podjęto  jednogłośnie  –  14  głosami  „za”
(nieobecny radny Maciej Jagodziński).
Uchwała  Nr IV/13/15  Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 30 stycznia 2015 roku w sprawie
wyrażenia zgody na wynajem lokalu w budynku znajdującego się w Bojanowie przy ulicy Lipowej
2b, została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Do pkt. 7 Podjęcie uchwał w sprawie:



4) Ustalenia  trybu  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i  niepublicznych
przedszkoli,  szkół  i  innych  form  wychowania  przedszkolnego  zakładanych  i
prowadzonych na terenie Gminy Bojanowo przez podmioty inne niż jednostki
samorządu  terytorialnego  i  właściwych  ministrów  oraz  i  zakresu  kontroli
prawidłowości ich wykorzystania,

Projekt omówiony został na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie w
dniu  27  stycznia  2015  roku.  Pytań  nie  było.  Projekt  podjęto  jednogłośnie  –  14  głosami  „za”
(nieobecny radny Maciej Jagodziński). 
Uchwała  Nr  IV/14/15  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  30  stycznia  2015  roku  w sprawie
ustalenia trybu i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli,  szkół i innych
form wychowania przedszkolnego zakładanych i prowadzonych na terenie Gminy Bojanowo przez
podmioty  inne  niż  jednostki  samorządu  terytorialnego  i  właściwych  ministrów  oraz  i  zakresu
kontroli prawidłowości ich wykorzystania, została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie budżetu Gminy Bojanowo na 2015 rok.
1) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2015 –

2018,
2) uchwały budżetowej na 2015 rok.

Pani  Skarbnik  Patrycja  Kubiak  odczytała  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Poznaniu – pismo WA.0957/8/12/Ln/2014 pismo z dnia 24 listopada 2014 r. w sprawie wyrażenia
opinii  o  projecie  wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Bojanowo  (Uchwała  Nr  SO-
0957/8/12/Ln/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 
24 listopada 2014 r. - kserokopia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak zarządził dyskusję. 
Jako  pierwszy  głos  zabrał  radny  Jan  Moryson,  który  zapytał  o  możliwość  przeznaczenia  do
sprzedaży nieruchomości będących w zarządzie Gminy.
Zastępca Burmistrza pan Ryszard Drozdowski wyjaśnił, iż podjęta jest Uchwała Rady Miejskiej,
która określa warunki korzystania z ulg przy sprzedaży przez Gminę lokali mieszkalnych.
Tomasz Woźniczka zapytał ile osób mieszkających w budynkach  komunalnych jest zadłużonych i
na jaką kwotę. 
Kierownik ZGKiM wyjaśnił, iż postępowania są prowadzone na bieżąco, sprawy kierowane są do
Sądu  w  celu  wyegzekwowania  należności.  W  obecnej  chwili  są  prowadzone  dwie  eksmisje.
Mieszkania, które są wystawiane na sprzedaż na rzecz najemcy nie mogą być zadłużone.
Więcej pytań nie było. 

W  związku  z  opinią  negatywną  Burmistrz  Bojanowa  wystąpił  do  Rady  Miejskiej  o
wniesienie do niniejszego projektu autopoprawek. Przewodniczący obrad pan Jarosław Bartkowiak
zarządził głosowanie nad wniesionymi autopoprawkami.   Autoporawki zawarte w piśmie  – znak
Fn.301.1.2015 z dnia 26 stycznia 2015 roku zostały podjęte jednogłośnie – 14 „za” (nieobecny
radny Maciej Jagodziński)- załącznik nr 9 do protokołu.
Przewodniczący Komisji Stałych Rady wyrazili wypracowaną na posiedzeniach opinię dotyczącą
Uchwały  Rady  Miejskiej   w  Bojanowie  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Bojanowo na 2015 rok”
Komisja Budżetowa – przewodniczący Piotr Nadrowski – opinia pozytywna,
Komisja Oświaty – przewodnicząca Wiesława Świerzewska – opinia pozytywna,
Komisji Rewizyjna – przewodniczący Józef Czerwiński – opinia pozytywna.



Pani  Skarbnik  Patrycja  Kubiak  odczytała  treść  uchwały.  Przewodniczący  obradom  Jarosław
Bartkowiak zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni –
14 „za” (nieobecny radny Maciej Jagodziński).
Uchwała  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  30  stycznia  2015  roku  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na 2015 rok stanowi załacznik nr 10 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie budżetu Gminy Bojanowo na 2015 rok.
1) uchwały budżetowej na 2015 rok.

Pani Skarbnik odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej :
Uchwała  Nr  SO-0952/8/12/Ln/2014  roku  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  projekcie  uchwały
budżetowej Gminy Bojanowo na 2015 rok – 

kserokopie stanowią  załącznik nr 11 i 12 do protokołu.

Przewodniczący obrad radny Jarosław Bartkowiak  zapytał  ile  będzie  kosztowało  Gminę
utrzymanie drogi „5” . Pani Skarbnik wyjasniła, iż będzie to kwota 113.670,- zł (zakup znaków,
odśnieżanie, koszenie poboczy, naprawa nawierzchni).
Pani Skarbnik odczytała wprowadzone pismem z dnia 26 stycznia 2015 roku Nr FN.3021.1.2015
autopoprawki.  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie.  Za  ich  wprowadzeniem  głosowali
wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieoebcny radny Maciej Jagodziński). Załącznik nr 13 do
protokołu.
Przewodniczący Komisji Stałych Rady wyrazili opinię wypracowaną na posiedzeniu w dniu 
27 stycznia 2015  roku:
Komisja Budżetowa – przewodniczący Piotr Nadrowski – opinia pozytywna,
Komisja Oświaty – przewodnicząca Wiesława Świerzewska – opinia pozytywna,
Komisja Rewizyjna – przewodniczący Józef Czerwiński – opinia pozytywna.
Pani Skarbnik Patrycja Kubiak odczytała treść projektu Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie 
w sprawie uchwały budżetowej na 2015 rok. Przewodniczący obrad zarządził dyskusję. 
Burmistrz  poinformował  Państwa  radnych  oraz  obecnych  na  sesji,  iż  wpłynęły  propozycje
inwestcyji na wioskach jakie przygotowali sołtysi. Będzie to realizowane.
Radny Tomasz  Woźniczka  zapytał  o  budowę przedszkola,  kiedy zostanie  rozpoczęta  powyższa
inwestycja.
Burmistrz  pan  Maciej  Dubiel  wyjaśnił,  iż  mamy  zabezpieczone  w  budżecie  500.000,-  zł.  Na
budowę ścieżki w kierunku restauracji „Błękitna” 400.000,- zł. To są dośc duże kwoty.
W kwestii budowy przedszkola wypowiedział się obecny na sesji kierownik RGGPKiLDPDGRiOŚ
pan Tadeusz Dubicki.
Odniósł się do programów dofinansowujących inwestycje oświatowe. W roku 2013 taki program
został  zamknięty.  Czekamy na otwarcie  nowych możliwości  z funduszy.  Rozpoczęcie  w chwili
obecnej  byłoby  błędem;  nie  posiadamy  zabezpieczenia  finansowego.  Posiadamy  dokumenty
formalno – prawne,  ale nie mamy pozwolenia. 
Więcej pytań nie było. 
Przewodniczący Rady Jarosław Bartkowiak zarządził głosowanie nad uchwałą. Za jej podjęciem
głosowali wszyscy obecni na sesji radni 14 „za” (nieobecny radny Maciej Jagodziński).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 stycznia 2015 roku w sprawie uchwały budżetowej
na 2015 rok została podjęta i stanowi załacznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 9 Podjęcie uchwały w sprawie:
1) zmiany Uchwały Nr XXIV/214/13 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2013
roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bojanowo.



Jako pierwszy głos zabrał pan Burmistrz Maciej Dubiel. Nadmienił, iż obecny na sesji pan 
Robert Lewusz precyzyjnie i szczegółowo wyjaśnił wszystkie kwestie związane ze zmianami 
wprowadzonymi do niniejszego regulaminu. Zdaniem Burmistrza projekt omawiany od roku 2014 
(nie uznał wtedy aprobaty Państwa radnych) jest na tyle dobrze skonstruowany, iż podejmując go 
trzeba mieć zaufanie do jego twórców, do osób piszących prawo. Jesteśmy jedną z dwóch gmin, 
która tej uchwały nie podjęła. 
Radny Zygmunt Maćkowiak jest zdania aby powyższy projekt jeszcze raz przedyskutować. 
Radny Leszek Janowicz jest zdania aby podjąć uchwałę, przeciąganie w czasie i wprowadzanie 
jakichkolwiek zmian prowadzi do jeszcze większych komplikacji.
Radny Jan Moryson również jest za podjęciem uchwały.
Reasumując całość Burmistrz podkreślił, iż odbyło się wiele dyskusji na ten temat. Zawsze 
kończyły się fiaskiem, dlatego nie podjęcie uchwały, przeciąganie w czasie nie wpłynie na nic 
dobrego.
Dyskusję zakończono.
Przwodniczący Rady Jarosław Bartkowiak zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem. Za
podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 4 wstrzymało się od głosu (radni:Woźniczka Tomasz, 
Maćkowiak Zygmunt, Kotlarczyk Marek, Bartkowiak Jarosław), (nieobecny radny Maciej 
Jagodziński).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 stycznia 2015 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXIV/214/13 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 stycznia 2013 roku w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Bojanowo została podjęta i stanowi załacznik nr 
15 do protokołu.

Do pkt. 10. Odpowiedzi na zapytania radnych.

Udzielono w punkcie 4.

Do pkt. 11. Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Jarosław Bartkowiak zawnioskował o interwencję do
Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu w sprawie sprzątania przystanków i koszy na przystankach.

Sołtys  wsi Gościejewice zwrócił  uwagę na wałęsające się bezdomne psy,  które stanowią
zagrożenie dla mieszkańców wioski.

Radny powiatowy pan Ireneusz Młynek skierował podziękował Burmistrzowi Bojanowa za
pomoc przy organizacji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.

Radny Leszek Janowicz :
1) dołączył  się  do  podziękowań  skierowanych  do  pana  Macieja  Ratajczaka  dyrektora

GCKSRiT w Bojanowie, który był współorganizatorem WOŚP,
2) zwrócił  się  z  prośbą  do  kierownika  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Bojanowie,  aby

kierowana przez Nią instytucja objęła pomocą rodzinę na ulicy Dworcowej – samotna matka
wychowuje  córkę-gimnazjalistkę.  Matkę  w  ostatnim  tygodniu  zabrało  do  szpitala
pogotowie. Prośba o pomoc dla tej rodziny.

Pani Sabina Szlachetka – Andersz kierownik OPS odpowiedziała, iż powyższa rodzina od
lat jest objęta wszelką pomocą świadczoną przez Gminę (OPS).

3) radny Zygmunt Maćkowiak poruszył sprawę miejsc parkingowych na Rynku, zwrócił się z
prośbą  do  Burmistrza  Bojanowa  o  wyjaśnienia  dotyczące  rozwiązania  powyższego
problemu,



Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel wyjaśnił, iż po dokonanych zmianach 
uzyskamy 8 miejsc parkingowych na Rynku. Teren zastępczy będzie stanowił plac koło remizy
OSP w Bojanowie, który zabezpiecza 10 – 15 miejsc do parkowania. Postaramy się zamontować
tam dodatkowe lampy, które będą oświetlały teren w celu jego zabezpieczenia.
Burmistrz zaznaczył, iż w miarę posiadanych środków postawimy tam wiaty dla osób czekających
na autobus dowożący ich do pracy.
Radny  powiatowy  Wiesław  Ceglarek  poruszył  temat  zajęć  –  treningów  Ruchu  Bojanowo.
Dokument  w tej  kwestii  został  zaakceptowany,  prezes  Ruchu (pan Wiesław Ceglarek)  w pełni
oferuje pomoc w tym zakresie.

Radny pan Józef Czerwiński zaoferował – jako formę zastępczą pełnowymiarowe boisko w
Tarchalinie. Nie ma problemu aby piłkarze Ruchu Bojanowo korzystali z tegoż terenu.

Radny  powiatowy Ceglarek  poinformował,  iż  koszt  wynajmu  odpowiedniego  boiska  do
treningu – np. w Trzebnicy czy Głogowie to 600,- zł.

Radny Tomasz Woźniczka zaproponował:
1)  uruchomić Centrum Informacyjne w Urzędzie Miejskim, 
2) uruchomić portal dyskusyjny z Burmistrzem Bojanowa,
3) zaktualizować i unowocześnić stronę internetową Gminy Bojanowo,

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel wyjaśnił,  iż strona internetowa będzie aktualizowana na
bieżąco,  dostosowana  do  obowiązujących  standardów.  Wszelkie  wnioski,  uwagi  i  sprawy
bezpośrednio do Burmistrza można kierować na adres burmist@gminabojanowo.pl .

Dyrektor  Przedszkola  w  Bojanowie  pani  Agnieszka  Sikora  poinformowała,  iż  jedna  z
nauczycielek pracujących w kierowanej przez Nią jednostce otrzymała medal Ministra Edukacji
Narodowej z okazji 35 – lecia pracy zawodowej.

Do pkt. 12 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku IV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, przewodniczący Rady
pan  Jarosław  Bartkowiak  wypowiadając  formułę  „zamykam  obrady”  o  godz.  12.30  zakończył
posiedzenie.

Protokolant:
Beata Sikora
inspektor

mailto:burmist@gminabojanowo.pl

